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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2011. június 7-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Kovácsné Jáni Katalin, Balázs Péter, Orlay 
Imre, Dr. Vajda István, Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Dési Albert helyett Garai 
János, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Hiezl József, Rubint Dezső, Elnökségi 
tagok, továbbá Tóth Péterné, Dr. Dán András, Almási Sándor, Günthner Attila állandó 
meghívott. 

Kimentette magát: Schachinger Tamás, Nagy János, Bognár Alajos, Béres József, Horváth 
József, Rejtő János, Szén István. 

Napirendek előtt Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 
határozatképes. 

Első napirendi pontként Kovács András az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintését ismertette. Az irodavezető előkészítette és az egyebek 
között ismerteti javaslatát új könyvvizsgáló választással kapcsolatban. A titkárság az 
elnökségi határozatnak megfelelően kiküldte a levelet az érintett szervezeteknek a 
Díjbizottságokba való delegálásokkal kapcsolatban. MEE OHM Irányító Bizottságába és az 
almubikba történő szakosztályi és társasági delegálásra való felkérésnek egyelőre csak a 
VGKBSZ tett eleget. 

Kiemelte, hogy a többi érintett szervezet záros határidőn belül tegyen eleget a 
delegálásnak, mert addig az OHM MUBI működésképtelen. A már elfogadott 1. sz. 
akciónak megfelelően („Területi szervezetek működésének javítása regionális szinten”) 
várjuk a régiós munkaterveket, a központi pénzügyi támogatást igénylő programok 
megjelölésével. A munkatervet nem küldte még meg a BUDAKO, DÉDUKÓ és a MEE 
Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ. 

Második napirendi pontként Kovács András kérte fel az akció felelősöket, hogy tartsák meg 
beszámolójukat: 

4. számú akció: Az egyesületi célok fokozottabb támogatása a társaságok és szakosztályok 
részéről. Az írásos előterjesztést Garai János a Villamos Fogyasztói Szakosztály elnöke 
egészítette ki röviden. A szakosztály elhatározta, hogy felülvizsgálja a MUBIK működését. 
Ami jól működött azt megerősítették (Érintésvédelmi MUBI, Villamosság a 
mezőgazdaságban MUBI, Villámvédelmi MUBI, Tervezői MUBI), amire igény mutatkozott 
azt létrehozták illetve újraélesztették (Ipari elektrosztatikai MUBI, Tűzvédelmi MUBI, 
Robbanásbiztonság-technikai MUBI). Mára minden MUBINAK van saját munkaterve. 
További elhatározás a honlap vonatkozó részének megújítása, folyamatos frissítése. Az 
Egyesületi Elnökség 31/2011 számú határozatával „Az egyesületi célok fokozottabb 
támogatása a társaságok és szakosztályok részéről”  akcióval kapcsolatban a VFSZ által 
benyújtott írásos előterjesztést egyhangúan elfogadta. 

5. számú akció: Akcióterv a fiatalokkal kapcsolatos célok megvalósítására. Az írásos 
előterjesztést Szén István távollétében Kovács András az akció szponzora ismertette. Az 
akciótervből hiányoznak a célok eléréséhez szükséges konkrét mérföldkövek és a költség 
igények. Az Egyesületi Elnökség 32/2011 számú határozatával „Akcióterv a fiatalokkal 
kapcsolatos célok megvalósítására” akciónak elfogadását a fentiekben jelzett hiányosságok 
pótlásához kötötte és egyúttal a szeptemberi Elnökségi ülésig elhalasztotta.  
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12. számú akció: A Magyar Mérnöki Kamarával együttműködés kiépítése. Az írásos 
előterjesztést Kovács András az akció szponzora ismertette. A tájékoztatást követően Rubint 
Dezső, Kovács András, Dervarics Attila és Günthner Attila hozzászólásai után az Egyesületi 
Elnökség 33/2011 számú határozatával „A Magyar Mérnöki Kamarával együttműködés 
kiépítése” akcióval kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztést két tartózkodás mellett 
elfogadta azzal a kitétellel, hogy Kovács Andrásnak az akció felelősével tisztáznia kell az 
egyes akció pontokhoz kapcsolódó költségek ellenértékeit, illetve szolgáltatásait elsősorban 
az MMK részéről. 

15. számú akció: Egyesületi kommunikáció. Az írásos előterjesztést Kovácsné Jáni Katalin 
ismertette. A tájékoztatást követően Günthner Attila kérdezett rá az akcióban megjelölt, a 
pénzügyi tervben eddig nem beállított esetleges költségigényekre. Kovácsné Jáni Katalin 
válaszában megerősítette, hogy az akciónak 2011-re nézve nincs külön költségvonzata. Az 
Egyesületi Elnökség 34/2011 számú határozatával az „Egyesületi kommunikáció” akcióval 
kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztést egy tartózkodás mellett elfogadta.  

Az akciók ismertetése után Dervarics Attila emlékeztette az Elnökséget, hogy az EE 34/2010 
számú határozatával egyhangúan elfogadta az egyesület 2011-2013 időszakra vonatkozó 
pénzügyi tervét azzal a kitétellel, hogy az akciók összegzett szaldójára -3 MFt célértéket 
határozott meg. A jelen állapot szerint jóváhagyott akciók költség igénye azonban 7 MFt. 
Kovács András, Dervarics Attila, Almási Sándor és Günthner Attila hozzászólásai után az 
Egyesületi Elnökség 35/2011 számú határozatával egyhangúan fogadta el azt a javaslatot, 
hogy az akciók összegzett szaldójára -5 MFt célértéket határoz meg azzal a feltétellel, hogy az 
akciókhoz tartozó tételeket az elnök és főtitkár együttesen hagyja jóvá, és ha év közben 
elérjük az 5 MFt-ot akkor a kialakult helyzetet felülvizsgáljuk. 

Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila a 87. KKGY határozataiból adódóan a T&D 
Europe szervezethez történő csatlakozással kapcsolatos feladatokat ismertette. „A Közgyűlés 
egyszerű többséggel 93 igen, 1 tartózkodás mellett felhatalmazta az Egyesületi Elnökséget 
hogy a MEE, T&D Europe szervezethez való csatlakozásáról, és a belépésről szóló végső 
döntést hozza meg a tagság feltételeinek pontos ismerete tükrében”. Az előző Elnökségi ülés 
óta sikerült felvenni a személyes kapcsolatot a szervezet főtitkárával, aki örömmel fogadta a 
MEE csatlakozási szándékát és felajánlotta személyes látogatását a közös feladatok tisztázása 
érdekében, amelynek akkor lesz értelme, ha a helyi feltételek adottak az operatív munka 
megkezdéséhez. Mindennek a szeptemberi Elnökségi ülésig lehetőség szerint meg kell 
történnie. A tagdíj GDP arányos kiszámítása folyamatban van.  

Negyedik napirendi pontként Kovács András az Egyesületi Elnökség 2011. II. félévi 
munkatervének pontosításával kapcsolatban kiemelte a hazai FAM konferencia 
kérdéskörének tisztázását. A villámvédelmi konferencia létjogosultságát Garai János, az 
Oktatási konferenciáét pedig Orlay Imre erősítette meg. Az előbbivel kapcsolatban 
szeptember végéig kell elkészíteni a közzétehető tájékoztatót az utóbbi esetében pedig július 
végéig. Pálfi Zoltán javasolta, hogy a végleges Nemzeti Energia Stratégia kommunikációjával 
kapcsolatban vállaljunk szerepet a tagok irányában. Az Egyesületi Elnökség szeptemberi 
ülésének napirendjeit ki kell egészíteni a „T&D Europe szervezethez való csatlakozás 
eldöntése”  az „Akcióterv a fiatalokkal kapcsolatos célok megvalósítására” az 
„Elektrotechnikai Alapítvány kuratórium elnökének és tagjainak megválasztása” és a 
„Díjbizottságok tagösszetételének megválasztása” pontokkal. Az Egyesületi Elnökség 
36/2011 számú határozatával az Egyesületi Elnökség 2011. II. félévi munkatervét 
egyhangúan elfogadta. 

Ötödik napirendi pontként  Kovács András tájékoztatást adott az 58. vándorgyűlés 
előkészítéséről. A plenáris ülés programja összeállt. A jelentősen megnövekedett előadás 
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mennyiség miatt szerdán délután már két szekciót, valamint csütörtök délután három szekciót 
is indítunk. Hiezl József röviden számolt be arról, hogy Szegeden a megfelelő ütemben 
haladnak a logisztikai feladatok.  
Hatodik napirendi pontként  Dervarics Attila terjesztette elő a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesületért díj jelölésével kapcsolatos javaslatát, amely szerint az elmúlt évek kiemelkedő 
támogatásáért, különösen a MEE OET és az azt követő tanulmányutak szervezéséért a Paksi 
Atomerőmű ZRt-nek javasolja a díj odaítélését. Az Egyesületi Elnökség 37/2011 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta a Paksi Atomerőmű Zrt. részére a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesületért díj odaítélését. 

Hetedik napirendi pontként Garai János a VFSZ által írásban előterjesztett új SZMSZ-ükkel 
kapcsolatban rövid kiegészítést tett. A szakosztály javasolt új neve „Épületvillamossági és 
Biztonsági Szakosztály” amely jobban tükrözi a szakosztály munkabizottságainak 
szakmaterületeit. Az Egyesületi Elnökség 38/2011 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta a VFSZ (továbbá EBSZ) új SZMSZ-ét és egyúttal a névváltozás átvezetésével 
kapcsolatos egyesületi szintű SZMSZ módosítását. 

Egyebek: 
• Günthner Attila Rózsa Sándor megbízásából tájékoztatta az Elnökséget az 

Elektrotechnikai Alapítvány új célokat tűzött ki, amely szükségessé teszi az alapítvány 
működésének megújítását, egyben a kuratórium elnökének és tagjainak az új célokhoz 
igazodó választását. A Kuratórium elnökét és 8 tagját az alapító – a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület Egyesületi Elnöksége – kéri fel és bízza meg 4 éves időszakra. 
Javaslata szerint az új célok szellemében a 8 tagból 6-ot a MEE szakosztályainak és 
szakmai társaságainak (VTT, VET) delegáltjai kell, hogy képezzenek, és kérte, hogy 
egyetértés esetén az érintett szervezetek a szeptemberi Egyesületi Elnökségi ülésig 
gondoskodjanak a delegálásokról. Kovács András javasolta, hogy további két tagot a 
Budapesti Műszaki Egyetem és az Óbudai Egyetem delegáljanak. 

• Günthner Attila egészítette ki röviden a könyvvizsgáló személyének megválasztásával 
kapcsolatban, a helyszínen kiosztott írásos előterjesztését. Az előzményeknek megfelelően 
felállított kritériumrendszernek végül három könyvvizsgáló cég felelt meg egyenrangúan, 
így véleménye szerint a végső döntést az ajánlati árhoz érdemes kötni. Az Egyesületi 
Elnökség 39/2011 számú határozatával egyhangúan elfogadta az ajánlatnak megfelelően 
a Németh és Társa Kft. megbízását a MEE 2011 évi könyvvizsgálatának elvégzésére.  

• Günthner Attila számolt be az elmúlt időszak titkársági adminisztrációs sikerekről. A 
központ által kezelt regisztrált tagok érvénytelen adatlapjait sikerült jelentős számban 
érvényesíteni az éves tagdíjbeszedés és adategyeztetés során. Továbbá a pártoló tagoknak 
kiküldött számlákkal együtt kézbesített papír alapú és elektronikus kérdőívekre a 
megszólítottak több, mint 30%-ka reagált értékes válaszokkal. A sikerek kapcsán kiemelte 
a titkárságon dolgozó hölgyek kezdeményező és hatékony munkáját. 

 

Budapest, 2011. június 7. 

 

Összeállította:      Jóváhagyta: 

 
Günthner Attila     Kovács András 

irodavezető           főtitkár 


